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产品编码
No.

 内径
in                       mm

外径
mm

工作压力
bar

爆破压力
bar

耐负压
bar

弯曲半径
mm

重量
kg/m

包装长度
m

优点：
具有非常良好的柔韧性
白色光滑食品级内壁，能有效抑制细菌滋长
符合法国、欧洲、美国等地区最严格的食品级标准
可用清洁剂或蒸汽消毒（蒸汽温度不超过+110℃，最大可持续十分
钟）
具有防扭结、耐磨损、耐污浊等特性
不含phthalate（邻苯二甲酸酯）

Advantages:
Extremely flexible to accept the smallest bending radius without 
kinking
Smooth, seamless, white tube that does not propagate bacterial  
growth and complies with the most stringent French, European, and 
American requirements for foodstuff handling
Unaffected by changes in temperature, the advantage of rubber over 
PVC
Resistant to most common cleaning process, either with detergents or 
steam at temperatures up to 110 °C(during 10 minutes max)
Non-marking, abrasion resistant cover. Contains no phthalate

Applications：
For milk handling: tanker lorries for milk collection and transport, dairy 
unloading bays and stationary equipment, processing and filling plant.
Also for transfer of other liquid foodstuffs such as wine, beer, cider, fruit 
juice, vinegar and alcohol up to 96 %, with exception of fatty foodstuffs 
and oils.

应用：
特别适用于输送牛奶，主要用于奶源收集站、奶罐车、奶品加工及灌
装设备等工作场合。也可用于其他流体食品的排吸，如红酒、啤酒、
果酒、果汁、食醋、96%浓度酒精等。

适用标准及认证：
EU 1935/2004, FDA 21CFR 177.2600, BFR

技术参数：
内层：食品级天然合成橡胶，白色，光滑
增强层：高强度合成线绳加螺旋钢丝增强
外层：抗老化天然合成橡胶，耐磨损，蓝色，表面布纹
工作温度：-30℃至+80℃

Standard/Approval：
EU 1935/2004, FDA 21CFR 177.2600, BFR

Technical description：
Tube: Food grade quality NR, white, smooth
Reinforcement: Synthetic textile with embedded steel helix
Cover: NR, blue, fabric impression
Temperature range: - 30 °C to + 80 °C
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